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Abstract (en)
The switch has a parallelepiped shaped case (1) including a lamination (6) positioned at a bottom of a cavity (10) and an upstream lamination
(4) positioned between an opening and the lamination (6), where the laminations are connected to upstream and downstream terminals (2, 3),
respectively. A locking unit locks an insert (20) to a fuse (21) by screwing the insert to a link at a partial rotation angle lower than or equal to 270
degree. The insert connects the laminations, when the insert is in locking position. The unit has a pin integrated to the insert and a groove (12)
receiving the pin.

Abstract (fr)
L'invention concerne un interrupteur-sectionneur comprenant un boîtier (1) comportant deux bornes (2, 3), aptes à recevoir des sections de lignes
(L 2 , L 3 ), ainsi qu'un dispositif de commutation, le boîtier (1) définissant une cavité (10) ouverte et étant apte à recevoir un insert (20) à fusible
(21). La cavité (10) est définie, près de son ouverture, par une paroi (11) destinée à guider l'insert (20) vers la cavité (10). Le boîtier (1) comporte
un premier contact (6) au fond de la cavité (10) relié à l'une des bornes (3), ainsi qu'un deuxième contact (4) entre l'ouverture et le premier contact
(6) et relié à l'autre borne (2). Selon l'invention, l'interrupteur-sectionneur comprend des moyens de verrouillage rapide de l'insert (20) par vissage de
l'insert (20) limité à une révolution partielle d'angle (±) inférieur ou égal à 270°.
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